

Title (en)

Extension for suspended loads for all kinds of containers.

Title (de)

Behängungsausbau für Frachtbehälter aller Art.

Title (fr)

Extension pour charges suspendues pour toutes sortes de conteneurs.

Publication

EP 0512389 A2 19921111 (DE)

Application

EP 92107285 A 19920429

Priority

DE 9105425 U 19910502

Abstract (en)

In a construction for suspended loads for containers, in particular for structures on heavy goods vehicles, having clothes rails or similar bars which are mounted releasably at the ends in cutouts of a pair of rail-type support profiles and which penetrate the container space, the support profiles (10, 10a, 10b) are fixed vertically on the side walls (26) of the container and at least one of them is provided with at least one longitudinally extending groove (16) as a recess in which a connection block (34) of the clothes rail (30) or similar bar can be displaced and fixed by a catch combination (19, 43). The support profile (10, 10a, 10b) is also to be provided with additional catch recesses (19) in which catch elements (42, 43) of the connection block (34) can be inserted, said catch elements being movable relative to said catch recesses and said connection block (34) being guided in the longitudinal groove (16) by at least one longitudinal rib (36). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Behängungsausbau für Frachtbehälter, insbesondere für Aufbauten von Lastkraftwagen, mit endwärts in Ausnehmungen eines Paares schienenartiger Tragprofile lösbar angebrachten Kleiderstangen od. dgl. Stab, welche den Behälterraum durchgreifen, sind die Tragprofile (10, 10a, 10b) an den Seitenwänden (26) des Frachtbehälters vertikal festgelegt und wenigstens eines davon ist mit zumindest einer in Längsrichtung verlaufenden Nut (16) als Ausnehmung versehen, in welcher ein Anschlußschuh (34) der Kleiderstange (30) od. dgl. Stab verschiebbar und durch eine Rastpaarung (19, 43) festlegbar ist. Zudem soll das Tragprofil (10, 10a, 10b) mit zusätzlichen Rastausnehmungen (19) versehen sein, in welche relativ dazu bewegbare Rastelemente (42, 43) des Anschlußschuhs (34) einsetzbar sind, der mit wenigstens einer Längsrinne (36) in der Längsnut (16) geführt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B60P 7/06; B65D 90/00

IPC 8 full level

B65D 90/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 90/0053 (2013.01); **B65D 2590/005** (2013.01)

Cited by

GB2364295A; FR2802254A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

DE 9105425 U1 19911002; EP 0512389 A2 19921111; EP 0512389 A3 19930714

DOCDB simple family (application)

DE 9105425 U 19910502; EP 92107285 A 19920429